
PROTOKÓŁ   Nr   XXX/2013
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu

10  czerwca   2013 r.
====================================================

W  posiedzeniu  udział  wzięli  :
Członkowie rady zgodnie z listą  obecności.   
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 1
Porządek posiedzenia :

1.  Otwarcie 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

   3.  Interpelacje radnych
   4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.

5.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach 
     1/ przystąpienia Gminy WIJEWO do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka
          „Wodna Kraina” – LGR.
      2/ zmian w budżecie gminy na 2013 rok,
      3/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2013-2027..
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Odpowiedzi i interpelacje i zapytania.
5.  Zakończenie.

Obradom  XXX  Sesji  przewodniczył  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Wijewo  Pan  Roman 
Jęśkowiak.  Na wstępie powitał  obecnych na sali  członków rady,  sołtysów oraz zaproszonych 
gości. 
Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad.  Wobec  braku  uwag  i  propozycji 
zmian poddał porządek obrad pod głosowanie, który został przyjęty jednogłośnie.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  15  obecnych  jest  13  radnych  wobec  czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. pkt. 2

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  odpowiada 
przebiegowi  obrad  i zawiera  wszystkie  tematy  jakie  były  poruszone.  Wobec  powyższego 
zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania.
Do złożonej propozycji nie wniesiono uwag.
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie.

Ad. pkt. 3

Radny Pan Roman Jęśkowiak – złożył interpelacje dotyczącą uwzględnienia w planach 
inwestycyjnych gminy budowy ścieżek rowerowych, nie tylko przy drogach gminnych ale również 
powiatowych i wojewódzkiej.

Ad. pkt. 4

Sprawozdanie z pracy Wójta i urzędu w okresie miedzysesyjnym  złożył Wójt Pan Ireneusz Zając 
poinformował, że: 
28.05 – gościłem Wiceprezydenta Leszna w towarzystwie osoby promującej region leszczyński 
w sprawie zorganizowania na terenie naszej gminy imprezy o randze powiatowej. 
Zrezygnowałem z propozycji organizacji rowerówki ponieważ mamy swoją gminną. Po dyskusji 
uzgodniliśmy, że będą to zawody wędkarskie połączone z degustacją ryb.
- odwiedził mnie Prezes Chóru Hejnał, który poinformował o programie  uroczystości związanych 
z biesiada z udziałem chórów.



29.05 – uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty SGiPW, gdzie omówiono:
    -  wyniki konkursu o Wielkopolsce, gdzie również uczniowie Szkoły Podstawowej w Wijewie 
uczestniczyli w konkursie4 zdobywając III miejsce.
     -  tworzenie rad seniorów,
     -  kierunki współpracy z regionem Górnego Śląska,
- spotkałem się z kierownictwem jednostek oświatowych z terenu gminy. Omówiliśmy stan 
zatrudnienia na rok szkolny 2013/2014, oraz warunki adaptacji lokalu po sklepie lub po poczcie 
na sale przedszkolną.
04.06 – odbyła się narada w KW OSP Poznaniu w sprawie warunków nabywania przez gminy 
samochodów strażackich,
06.06  –  uczestniczyłem  w  forum   Polsko  –  Niemieckim   zorganizowanym  dla  gmin 
nadgranicznych,  gdzie  zaprezentowano  wykorzystanie  naturalnych źródeł  energii  szczególnie 
fotoogniwa. Jest to sposób na nowe źródło dochodu dla gminy.
08.06 – planowano przeprowadzenie imprezy powiatowej pod nazwa Dzień Dziecka. Ze względu 
na pogodę uroczystości nie odbyły się.
09.06 – swoje 60 lecie istnienia obchodziło KGW w Wijewo.

Ad. pkt. 5

1/ projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy WIJEWO do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
    Rybacka „Wodna Kraina” – LGR przedstawił przewodniczący obrad,
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag,
Uchwała  Rady  Gminy  Nr  XXX/218/2013  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  WIJEWO  do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Wodna Kraina” – LGR podjęta została jednogłośnie .
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 

2/ projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok przedstawiła Skarbnik Gminy 
Pani Elżbieta Wolnik wyjaśniła, że:
Zmiany dochodów dotyczą:
- zwiększeń otrzymanych pomocy finansowych z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
   Wielkopolskiego na zadania inwestycyjne polegające na „Zagospodarowaniu plaży w Brennie 
    poprzez przebudowę budynku na toalety publiczne” w kwocie 20.213,00zł i „Kompleks 
    rekreacyjno – sportowy w miejscowości Zaborówiec wraz z zagospodarowaniem terenu” 
    w kwocie 25.000,00zł,
-  zwiększenia  dochodów  z  najmu  składników  majątkowych  w  wyniku  podpisania  umowy  w 
kwocie 
   14.000,00zł,
-  otrzymanej  rekompensaty  utraconych  dochodów  z  tytułu  zwolnienia  z  podatku  od 
nieruchomości 
   gruntów pokrytych jeziorami w kwocie 1.162,00zł.
- wpływów ze zwrotów dotacji, w tym dotacji wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem.
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag,
Uchwała  Rady Gminy  Nr  XXX/219/2013   w sprawie  zmian  w budżecie  gminy  na  2013  rok 
podjęta została jednogłośnie .
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 

3/ projekt  uchwały w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Wijewo na lata 2013-
2027.
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – wyjaśniła, że WPF dostosowana jest do wielkości i okresu spłaty 
pożyczki  z  WFOŚiGW.  Spłata  realizowana  jest  rok  po  zakończeniu  realizacji  zadania.,  Aby 
zachować wskaźniki obniżono dochody i wydatki oraz wskaźnik wynagrodzenia .
Radny  Pan  Radosław  Zamiatała  -  czy  z  uzyskanych  wyjaśnień  należy  rozumieć,  że  spłata 
pożyczki będzie realizowana do 2027 roku.
Skarbnik – tak spłata pożyczki została rozłożona w czasie.
Wójt Pan Ireneusz Zając – możliwości spłaty uzależnione są o dochodów, jeśli dochody są niskie 
jak  w naszej  gminie  to  lepiej  raty  rozłożyć  na dłuższy okres.  Prognoza finansowa musi  być 
dostosowana do możliwości  budżetu.



Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag,
Uchwała  rady Gminy Nr XXX/218/2013  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy 
Wijewo na lata 2013-2027 podjęta została większością głosów ( 12 za , 1 głos wstrzymujący) .
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 

Ad. pkt. 6

Wójt  Pan  Ireneusz  Zając  odpowiadając  na  zgłoszona  interpelacje,  wyjaśnił,  że  o  budowie 
ścieżek  rowerowych  pomyślimy,  ze względu na finanse,  po zakończeniu  budowy kanalizacji. 
Sprawę utrudnia fakt,  że na terenie gminy większość dróg to powiatowe,  gdzie nie możemy 
inwestować.  Pewne  nadzieje  w tym temacie  wiążemy z  przynależnością  do  Lokalnej  Grupy 
Rybackiej.
Próba ujęcia budowy ścieżki przy drodze wojewódzkiej przy okazji jej modernizacji 
nie udała się 

Radny Pan Alojzy Wolniczak – zwrócił się z zapytaniem jak przebiega budowa kanalizacji,
Wójt  Pan Ireneusz Zając  -  są pewne problemy dotyczące dodatkowych  domów nie ujętych 
w projekcie, ale mieszkańcy zostaną włączeni po zakończeniu budowy. Firma wykonująca prace 
jest jak do tej pory solidna, każdą zmianę konsultują na bieżąco z urzędem.
Radny Pan Henryk Rygusik – zwrócił się z zapytaniem, czy ziemie z wykopów pod kanalizacje 
można wykorzystać na nawiezienie dróg polnych,
Wójt pan Ireneusz Zając – jeśli będzie taka możliwość to powiadomimy.

Ad. pkt. 8

Przewodniczący  obrad  uznał  porządek  XXX  sesji  za  wyczerpany.  Podziękował  za  udział 
 zakończył obrady.

                                                                                                Przewodniczący  obrad

                                                                                                    Roman  Jęśkowiak


